
Assemblea ordinària ACPA 

Dimecres, 14 de maig de 2014 

 

Lloc: Sala Fontserè, Institut d’Estudis Catalans, C/ del Carme 47, Barcelona 

Hora: 18:00h 

Assistents: Aurora González Echevarría, María Valdés Gázquez, Roger Costa Solé, 

Helena Güell, Juana Ibañez, Pepi Soto Marata, Montserrat Garcia, Jesús Izquierdo, 

María Carballo, Carmen Salcedo, Pep Guasch, Adrià Pujol i Montse Martos. 

Disculpen l’absència: Jordi Colobrans i Toni Navarro. 

Ordre del dia 

1.- Aprovació de l'acta anterior 

2.- Presentació del balanç econòmic 2013 i pressupost 2014 

3.- Informe de les activitats de l'ACPA 

5.- Informe de les Comissions 

6.- Precs i preguntes 

Comença l’Assemblea amb la salutació de la presidenta Aurora González, explica que 

fins ara, el funcionament de les juntes i de l’assemblea ha estat molt semblant. Segons el 

seu criteri, és important que les persones que estan treballant activament en una 

comissió, s’incorporen a la junta directiva, veient amb el temps si una junta tan gran és 

viable. 

1. Aprovació de l’acta anterior. 

Josep Guasch pregunta sobre el conveni ICA-ACPA i el per què de passar el 70% de les 

quotes de l’ACPA a l’ICA. Aurora explica que la raó per la qual hem de fer aquest 

abonament és que l’ACPA utilitza el local de l’ICA i comparteix també la seva 

administrativa, Montserrat Martos. 

S’aprova l’acta per unanimitat. 

2. Balanç gestió econòmica 2012-2013 

Montse Martos explica el balanç del 2013 i el pressupost de 2014. Els ingressos i 

despeses són molt concrets. En el darrer any s’ha augmentat el número de socis/es. Els 

ingressos i despeses estan vinculats bàsicament a les activitats que està fent l’ACPA, el 

cicle de conferències i els tallers. 

S’aprova el pressupost per unanimitat. 



3. Informe de les activitats de l'ACPA 

Aurora González va detallant les activitats que ha fet l’ACPA durant el 2013 i també 

amb les que ha col·laborat. 

Helena Güell explica que està fent un coaching de risc amb una de les persones que va 

fer el taller sobre consultoria i organitzacions. Es tracta d’un projecte sobre la figura de 

mediador. 

Roger Costa també comenta que falta afegir el tema de l’enquesta sobre museus, per 

saber quin és el paper dels/les antropòlegs/es als museus. 

Pepi Soto fa un incís per dir que no consta el seu nom com a vocal de la junta en l’acta 

de l’assemblea extraordinària, Montse Martos diu que ho corregirà. 

4. Informe de les comissions 

a) Comissió de Patrimoni (integrants: Roger Costa i Isabel Graupera) 

Informa: Roger Costa 

 

b) Comissió Industria i TIC (integrants: Helena Güell, Jordi Colobrans, Toni 

Navarro, Mamen Salcedo, Adrià Pujol)) 

 

c) Comissió Antropologia en Secundària (integrants: María Valdés, María 

Carballo, Chus Izquierdo, Pepi Soto, Montserrat Garcia, Miryam Navarro i 

Montse Martos) 

 

  

 

 

 

 

 

 


